
ZAPISNIK 
 

3. seje sveta članov Krajevne skupnosti Šebrelje, ki je bil dne 13. decembra 2019 s pričetkom ob 18. 
uri v novih prostorih v gasilskem domu Šebrelje. 
 
Po prvi – konstitutivni seji novoizvoljenega Sveta KS Šebrelje, ki je bila 3.12.2018, smo člani sveta KS 
imeli še »korespondenčno sejo«, predvsem zaradi izdelave plana dela za štiriletno obdobje, ki pa naj 
bi dopolnjen in popravljen ali obravnavan kot »rebalans plana« po izkazanih dejanskih potrebah in 
možnostih, osnovni program pa je bil dostavljen Občini Cerkno v skladu z njenimi zahtevami. 
 
 
Prisotni:   
Evgen Ozebek – predsednik in člani:  
Aleksander Kuštrin 
Andrej Ozebek 
Marija Lapanja 
Katarina Tušar 
Uroš Božič 
Helena Bevk 

 
 
Opravičeno odsotni:  
Tanja Kumar 
Urška Jereb 

 
 

 
Zapisnikar: Marija Lapanja 
 
Današnji seji so na povabilo predsednika sveta KS Šebrelje Evgena Ozebka prisostvovali še: 
 
1)  Andraž Bevk – predstavnik Turističnega društva Šebrelje 
2) Alojzij Tušar – predsednik Prostovoljnega gasilskega društva Šebrelje 
3)  Gašper Uršič – župan Občine Cerkno 
 
Predsednik sveta KS Šebrelje Evgen Ozebek se je uvodoma zahvalil vsem prisotnim za udeležbo, 
posebno županu Občine Cerkno g. Gašperju Uršiču. 
 
Na seji je bil obravnavan naslednji dnevni red: 

1. Poročilo predsednika sveta KS Šebrelje o realizaciji zastavljenih del v letu 2019. 
2. Pogovor z županom Občine Cerkno g. Gašperjem Uršičem o aktualnih temah in stanju na  
 ravni občine. 
3. Razno. 
 

Add 1.  
 Poročilo predsednika sveta KS Šebrelje o realizaciji zastavljenih del v letu 2019. 

 

Predsednik sveta KS Šebrelje g. Evgen Ozebek je zaradi prisotnosti župana občine Cerkno na kratko 
preletel realizacijo vseh večjih del in opravil v naši krajevnih skupnosti v preteklem mandatu in v letu 
dni tekočega mandatnega obdobja. Preteklo mandatno obdobje je sestavljajo poročilo za čas od 2015 
– 2018, v novoizvoljenem obdobju od 2018-2022 pa za leto 2019. 

V nadaljevanju seje ni bilo pozabljeno povedati, koliko ljudje v krajevni skupnosti sami naredijo. Tudi 
prispevek Prostovoljnega gasilskega društva Šebrelje, ki vsako leto očistijo vse vodohrane, je bil 
izpostavljen v obliki zahvale in pohvale. 

V letu 2019 je bilo realiziranega toliko, kolikor so pač dopuščala sredstva, saj se je vsa sredstva 
praktično porabilo za ureditev preostanka dela ceste do Stopnika. Kako so dela potekala in kako so 
bili izpolnjeni posegi po terminskem planu.  

O težavah pri preskrbi finančnih sredstev je poročilo dopolnil župan Občine Cerkno g. Gašper Uršič. 
  



Nadalje se v realizacijo del in nalog za leto 2019 lahko prišteva tudi: 
 
- delna ureditev podpornega zidu pri odbojkarskem igrišču, ki za dokončanje še ostaja v planu 
-  nameščena so otroška igrala, nekaj se bo morda še nabavilo 
- urejenost ceste do Jerebove grape (ureditev kot gozdno cesto/občinska cesta) 
- ureditev dovoza do osnovne šole, asfaltacija in sanacija podpornega zidu 
-  zaradi nujnosti se je moralo urediti podrto kanalizacijo v Gorenji vasi (obnova cca. 10 m odvodnika 

meteorne vode) 
 
Za leto 2020 se predvideva: 
 
- preplastitev ceste Gorenja vas–Kurji vrh 
-  dokončanje podpornega zidu pri odbojkarskem igrišču 
 
Po razpravi pa so člani sveta KS Šebrelje sprejeli še naslednje   
 
 S K L E P E  :  
 
1. Najemnino mrliške vežice se s 1.1.2020 poviša iz 25 EUR na 30 EUR.  
2. Poviša se višino grobnine za 1 EUR. Povišanje velja od 1.1.2020 dalje. Razlog: povečanje stroškov. 
3. Nabavi se tri drogove za zastave, ki se jih postavi ob igrišču in sicer za izobešanje občinske zastave, 

državne zastave in zastave Evropske unije. V zvezi z izobešanjem državne zastave ob državnih 
praznikih se skuša motivirati čim večje število krajanov, saj je to čin in izraz pripadnosti domovini 
in vsemu, kar nam je z njo danega (jezik, kultura, pripadnost …).  

 

Add 2. –  
Pogovor z županom Občine Cerkno g. Gašperjem Uršičem o aktualnih temah in stanju  

na ravni občine    

Župan Občine Cerkno g. Gašper Uršič je nato veliko časa posvetil pojasnilom na zastavljena mu 
vprašanja, tako glede stanja v sami naši KS, kot glede pridobivanja sredstev, pa seveda aktualnih 
temah na ravni občine, o časopisu »Cerkljanske novice« in uredniškem odboru, o sredstvih in razpisih 
za razne prostovoljne dejavnosti, ki bi jih mladi ljudje v naši krajevni skupnosti ponovno radi obudili v 
»življenje« in tako poskrbeli za prikaz načina druženja v časih, ko ljudje še niso bili tako odvisni od 
modernejše tehnologije in komunikacijskih sredstev (TV, internet …). Gre namreč za pripravo 
pustovanja otrok in nato priključitev pustovanja odraslih, gre namreč tudi za tisti del aktivnosti, kjer 
so prostovoljci odvisni zgolj od svoje domiselnosti in bi jim kakšen vsaj simbolični prispevek še kako 
prav prišel, saj vložijo veliko truda. Tudi predstavniki ostalih organiziranih skupin v naši KS (gasilstvo, 
turistično društvo) so županu zastavili vprašanja in nanje dobili korektne odgovore glede na danih 
možnosti in trenutnega stanja po sprejemu občinskega proračuna. Vsak od povabljenih predstavnikov 
društev v vasi je županu zastavil vprašanja z njihovega področja dela in tudi dobil odgovore nanje. 

Seja je bila zaključena ob 20.00 uri. 

Zapisala: Marija Lapanja     Predsednik sveta KS Šebrelje: 
        Evgen Ozebek    


